

聯合書院全人發展獎勵計劃 - 2005-2006年度頒獎典禮 United College Whole Person Development Award Programme - 2005-2006 Prize Presentation Ceremony 7/11/2006



院長馮國培教授頒贈首屆全人發展計劃的榮譽證書予聯合同學。
Professor Fung Kwok Pui, College Head, presenting Honour Certificates of the Whole Person Development Award Programme to a United College student.



得獎同學於典禮後拍照留念。
Award recipients posed a group photo after the ceremony.

陳震夏宿舍夜話 Night Talk of Chan Chun Ha Hostel 17/10/2006

院長馮國培教授(右二)、陳震夏宿舍舍監賴陳秀卿女士(最左)、宿生會主席吳偉翔同學(最右)致送紀念品予主講嘉賓利漢楨先生。

Professor Fung Kwok Pui, College Head (second from right); Dr Jose Lai, Warden of Chan Chun Ha Hostel (far left) and Mr Alvin Ng, President of Chan Chun Ha Hostel Resident Students' Association (far right), presenting souvenir to the guest speaker, Mr Lee Hon Ching.



主講嘉賓利漢楨先生為陳宿宿生主講「旅美藝術生涯大半生——籌劃藝展」。
The guest speaker, Mr Lee Hon Ching, conducted a night talk for residents of Chan Chun Ha Hostel.

「中國現代木刻畫藏品展」 Exhibition of "Collection of Modern Chinese Woodblock Prints" 17-21/10/2006

「今日中國木版畫展」 Exhibition of "Chinese Woodblock Prints Today" 19/10/2006 - 17/11/2006



(左起)輔導長劉行裕教授、展出顧問梅創基先生、展出籌劃者利漢楨先生、院長馮國培教授及陳震夏宿舍舍監賴陳秀卿女士主持於邵逸夫堂留足展覽廳舉辦「中國現代木刻畫藏品展」開幕剪綵儀式。

(From left) Professor Alaster Lau, Dean of Students; Mr Mui Chong Ki, Exhibit Advisor; Mr Lee Hon Ching, Exhibition Director; Professor Fung Kwok Pui, College Head; and Dr Jose Lai, Warden of Chan Chun Ha Hostel, conducted the ribbon cutting ceremony for the exhibition of "Collection of Modern Chinese Woodblock Prints" at the foyer Gallery, Sir Run Run Shaw Hall.

(左起)崇基學院五十五周年院慶籌委會主席梁怡教授、崇基學院院長梁元生教授、展出籌劃者利漢楨先生、展出顧問梅創基先生及聯合書院馮國培院長主持「今日中國木版畫展」開幕剪綵儀式。



(From left) Professor Leung Yee, Chairman of the Organizing Committee for 55th Anniversary of Chung Chi College; Professor Leung Yuen Sang, Head of Chung Chi College; Mr Lee Hon Ching, Exhibit Director;

Mr Mui Chong Ki, Exhibit Advisor and Professor Fung Kwok Pui, Head of United College, conducted the ribbon cutting ceremony for the exhibition of "Chinese Woodblock Prints Today".



校長劉遵義教授親臨開幕禮，與眾嘉賓及教職員合照。
Professor Lawrence J Lau, Vice-Chancellor, joined the Opening Ceremony of the exhibition to show his support and posed a group photo with guests and staff.